
Protokoll for ekstraordinært årsmøte for Tønsberg Fallskjermklubb 

Teams, lørdag 05. desember 2020 

Sak 1 - Godkjenne de stemmeberettigede  

Antall: 36 møtte og 33 godkjente stemmeberettigede 

Sak 2 - Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden  

Ekstraordinært årsmøte godkjenner innkallingen, saksliste og forretningsordenen uten innvendinger. 

Sak 3 - Velge dirigent, referent samt to medlemmer til å underskrive protokollen  

Styret foreslo: 

Dirigent: Aage V. Sørensen 

Referent: Ingvild Bang 

Underskrive protokoll: Ellen Aasgaard og Paal Martin Vagle 

Ekstraordinært årsmøte godkjente forslaget. 

Sak 4 - Godkjenne foreløpig årsmelding  

Generelle kommentarer til årsberetningen: Ingen 

Kap. 11 – HI/Instruktører: Sondre Meum ikke oppført som utdannet I3 i 2020. 

Ekstraordinært årsmøte godkjenner foreløpig årsmelding med kommentarer ovenfor.  

Sak 5 - Godkjenne foreløpig regnskap samt kontrollkomiteens beretning 

Styrets leder, Rune Aune, presenterte saken og styrets forslag til vedtak. 

Resultatet viser et underskudd på ca. 1 MNOK. Foreløpig regnskap vil bli vesentlig endret. 

Kommentarer til kontrollkomité beretning: Ingen. 

Ekstraordinært årsmøte godkjenner foreløpig regnskap og kontrollkomitéens foreløpige beretning. 

Sak 6 - Behandle innkomne saker og forslag  

6.1 Endring av klubbens vedtekter §15. Se Vedlegg 6.1 

Styrets leder, Rune Aune, legger frem saken. Vedtektsendringen hindrer ikke å ha et ekstraordinært 

årsmøte ved behov. Dersom det er saker som styret vurderer at er utenfor styrets mandat er styret 

forpliktet til å ha et ekstraordinært årsmøte, uansett tidspunkt på året. 

Kommentarer: Oppfordring om å ha et medlemsmøte rundt julebordstid uavhengig av endringen. 

Ekstraordinært årsmøte godkjenner forslaget slik det foreligger.  

6.2 Innkjøp nytt elevutstyr. Se vedlegg 6.2 

Daglig leder, Audun Wik, presenterte saken, de ulike alternativene klubben står ovenfor og styrets forslag 

til vedtak. 



Kommentar: På et tidspunkt må hovedskjermene byttes, slik at forslaget om å beholde noen 

hovedskjermer/reserveskjermer bare utsetter kostnaden til et senere tidspunkt.  

Stemmer for: 32 

Stemmer mot: 0 

Blanke stemmer: 1 

Ekstraordinært årsmøte gir Styret fullmakt til en ramme på inntil 1,3 MNOK inkl. mva (netto, etter salg av 

brukt utstyr), til innkjøp av nytt elevutstyr.  

6.3 Avtale med Hoppfly. Se vedlegg 6.3  

Daglig leder, Audun Wik, presenterte saken og styrets forslag til vedtak. Innledende presisering fra dl: 

Klubben tegner aldri avtale med Hoppfly AS, det går alltid via Hoppdrift AS. 

Stemmer for: 25 

Stemmer mot: 0 

Blanke stemmer: 1 

Ugyldige stemmer: 1 

Avstått fra å stemme: 7 

Ekstraordinært årsmøte gir Styret fullmakt til å inngå avtale med Hoppfly, innenfor rammene oppstilt i 

pkt. 6.3. 

6.4 Innkjøp brakkerigg til klubbhus. Se vedlegg 6.4  

Styreleder, Rune Aune, presenterte saken. Saken ble innsendt av daglig leder, Audun Wik, etter initiativ 

fra klubbmedlem Tor Heggernes. 

Saken er, på nåværende tidspunkt ikke behandlet i styret. Flere hindre som skal passeres ref. 

saksdokumentene. Det vil tas en nøyaktig vurdering før eventuelt innkjøp.  

Stemmer for: 20 

Stemmer mot: 2 

Blank: 4 

Avstått fra å stemme: 7 

Ekstraordinært årsmøte gir styret fullmakt til å kjøpe brakkerigg for inntil kr. 350 000. 

6.5 Uteområder og elbil-lading 

Styreleder, Rune Aune, presenterte saken som var innsendt av klubbmedlem Kristoffer Thorstensen. 

Innsendt sak inneholdt ikke faktisk forslag til vedtak. Dette førte til mye diskusjon rundt hva som skulle 

stemmes over. 

Kommentar: Det burde stemmes over saker som de kommer inn til styret, uavhengig av om styret mener 

det er vanskelig med slike bindinger. 

Kommentar: Styret må sørge for at sakene som mottas inneholder forslag til vedtak. 



Stemmer for: 33 

Stemmer mot: 0 

Blank: 0 

Ekstraordinært årsmøte gir styret anledning til å evaluere forslaget og vurdere det i budsjettforslaget som 

legges fram for årsmøtet i mars.  

Sak 7 - Fastsette kontingent for 2022 

Styret foreslår at medlemskontingenten forblir uendret. 

Ekstraordinært årsmøte vedtok forslaget. 

Sak 8 - Behandle foreløpig budsjett 2021  

Styreleder, Rune Aune, presenterte saken. Budsjettet er utarbeidet på regnskapets hovedposter og vil bli 

endret før årsmøte i mars 2021. 

Kommentar: Svakhet i sakspapirene hvor det er en differanse i sakspapirene og budsjettet (posten 

offentlig støtte). Det skulle stått 840 000 NOK både i sakspapirene og i budsjettet. 

Ekstraordinært årsmøte tar foreløpig budsjett til etterretning og at endelig budsjett blir vedtatt på 

årsmøtet i mars 2021. 

Sak 9 - Valg av Styre, kontrollutvalg og representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget 

har representasjonsrett 

Saken ble presentert av valgkomitémedlem, Ellen Aasgaard. Valgkomitéen foreslo: 

Styre 
Styrets leder: Rune Aune – valgt for 1 år 
Nestleder: Elias Borøchstein Syslak – valgt for 2 år 
Styremedlem: Linda Aarøe Rasmussen - ikke på valg 
  Kristina Aarvold – valgt for 2 år 
  Mathias Vestgarden Olsen – ikke på valg 
Varamedlem: Lars Birger Aasheim – valgt for 2 år 

Kontrollutvalg 
Medlemmer: Siri Victoria Lund og Stian Fredriksen 
Varamedlem:  Christian Krognes og Tone Bergan 

Ekstraordinært årsmøte godkjente valgkomitéens forslag. 

Styret foreslo følgende valgkomitée: 

Valgkomitéen: 

Leder:  Anna Fasting 

Medlemmer:  Ellen Aasgaard og Kristoffer Hagenes 

Varamedlem: Aage V. Sørensen 

Ekstraordinært årsmøte godkjente styrets forslag. 



Representanter: 
Ekstraordinært årsmøte gir styret myndighet til å velge dette senere. 

 

 

 

 

________________________     ______________________ 

Ellen Aasgaard       Paal Martin Vagle 
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